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教育背景

西南大学法学学士、文学学士;英国格拉斯哥大学国际商

法学硕士。

专业经历

施芳茹律师曾在新疆炎黄律师事务所任职，现为北京市海

勤律师事务所专职律师。

施芳茹律师曾从事企业法律顾问工作，在合同草拟审核、

公司诉讼方面具有丰富的经验。曾办理过多起重大民商事

诉讼案件及非诉讼业务，参与多次尽职调查及项目的法律

方案策划。

执业领域及专长

施芳茹律师的主要执业领域为民商事争议解决与诉讼。

施芳茹律师具有扎实的法学理论功底和充足的实践经验，

工作态度认真积极，在重大复杂的项目中为客户提供了可

行性强的法律解决方案，得到了客户的广泛认可。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law and Literature, Southwest University.
LLM of International Commercial Law，University of Glasgow.

Professional Exprience
Attorney Shi worked in Xinjiang Yanhuang Law Firm and is now 
a full-time attorney in Beijing Highking Law Firm.
Attorney Shi has worked as a corporate legal advisor and has rich 
experience in contract drafting and review, and corporate litiga-
tion. She has handled many major civil and commercial litigation 
cases and non-litigation business and participated in many due 
diligence investigations and legal plan planning of projects.

Practice Areas
Attorney Shi's main practice area is civil and commercial dispute 
resolution and litigation.
With solid legal theoretical background and sufficient practical 
experience, Attorney Shi has a serious and positive working 
attitude and has provided clients with feasible legal solutions in 
major and complex projects, which have been widely recognized 
by clients.

Language Skills
Mandarin and English


